
Όπως όλα δείχνουν, η κούρσα της διάδοχης στην παράταξη της Νέας Δημοτικής Κίνησης, έχει

ήδη ξεκινήσει.  Η εφημερίδα μας, πρώτη στο φύλλο Απριλίου ’11, αναρωτήθηκε τι συμβαίνει

με τον Γ. Αναγνώστου και τους δημοτικούς του συμβούλους. Από πληροφορίες μαθαίνουμε,

πως ο εσωκομματικός πόλεμος θα κορυφωθεί όταν θα αποφανθεί η Συγγρού. 

Για την ώρα, το κόμμα της Ν.Δ. δεν συμφωνεί με αυτές τις διεργασίες διότι, πιστεύει πως είναι

πρόωρο, ανεπίκαιρο και συνάμα προκλητικό σε περίοδο έντονης πολιτικής και οικονομικής

ρευστότητας, κάποιοι να θέλουν να κινήσουν  κατάσταση διάδοχης στην Ηλιούπολη. Ωστόσο,

στην πραγματικότητα οι υπόγειες ζυμώσεις έχουν ήδη ξεκινήσει, έστω και με μυστικότητα, και

οι δελφίνοι με ασαφείς τοποθετήσεις τους, προσπαθούν να φτιάξουν συμμαχίες...

Ξεκίνησε η Κούρσα της Διαδοχής;
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Π λ α τ ε ί α  Α ν ε ξ α ρ τ η σ ί α ς

Ένα έργο χωρίς  
Ημερομηνία Παράδοσης

Βιάζονται  ο ι  «δελφίνοι» .   Σε  εσωστρέφεια μπαίνε ι  η  παράταξη

Τ α  δ ί ν ο υ ν
σ ε  Ι δ ι ώ τ ε ς !

ΒΙΩΝΟΥΝ ΤΟ ΔΙΚΟ ΤΟΥΣ ΓΟΛΓΟΘΑ!
Σε απόγνωση ο ι  απλήρωτοι  συμβασιούχοι  του δήμου

Α ν α ψ υ κ τ ή ρ ι α  Δ ή μ ο υ  Η λ ι ο ύ π ο λ η ς

(∑υνέχεια στη σελ.  6)

Ενισχύουμε την

Τοπική Αγορά
του Δήμου μας

Ανακύκλωση 
στην 

Ηλιούπολη

Ο  δ ή μ ο ς  π ρ ο μ η θ ε ύ ε τ α ι  
1 5 0  μ π λ ε  κ ά δ ο υ ς

Μήνυ�α �. Μωρα�τη της
«�η�οτικής Ανατροπής ΝΕΑ
ΠΟΡΕΙΑ» για την

Πρωτο�αγιά

Η φετινή Πρωτομαγιά δεν
είναι η πιο δύσκολη. Δυστυ-
χώς, έρχονται και χειρότερα,
για άνεργους, εργαζόμε-
νους, επαγγελματίες, μικρο-
μεσαίες επιχειρήσεις. Το

δικαίωμα της εργασίας θεωρείται από την σημερινή
διοίκηση του δήμου, χαμηλής ή ακόμη, ανύπαρ-
κτης πολιτικής. ∑ ε λ . 7 ∑ ε λ . 4

∑ ε λ . 7

∑ ε λ . 3
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Κατασκευή νέου Παιδικού Σταθμου 

Κατασκευή ενός ακόμη τριώροφου παιδικού σταθμού στην οδό Αγαμέμνονος, με χρηματοδότηση από

το Π.Ε.Π. Αττικής και φορέα υλοποίησης το Δήμο, έργο του οποίου ο προ5πολογισμός και οι μελέτες

εγκρίθηκαν από το Δημοτικό Συμβούλιο της 9/5. 

Π ρ ο / π ο λ ο γ ι σ μ ό ς   υ π α ν ά π τ υ ξ η ς  γ ι α  τ ο  Δ ή μ ο  τ ο  2 0 1 1

Με βάση τα οικονομικά δεδομένα που διαμορφώθηκαν το 2010,

και με περσινό προ5πολογισμό 66.900.189 €, ο φετινός προ5πο-

λογισμός, ανέρχεται στο ποσό των  50.218.151 €, μειωμένος

κατά 25% έναντι του 2010. Η δημοτική αρχή και ο συνδυασμός

του ΕΝΑΚ του Δ. Πανταζόπουλου, ψηφίσαν έναν προ5πολογισμό

έντονων περικοπών. Οι υπόλοιποι συνδυασμοί, πλην του ΚΚΕ,

που αποχώρησε, τον καταψήφισαν.

Μειωμένες οι  δαπάνες το 2011

- Δαπάνες Κοινωνικής Πολιτικής -40%

- Δαπάνες Γενικών Υπηρεσιών   -28.86%

- Δαπάνες Τεχνικών Υπηρεσιώ   -29.93%

- Δαπάνες Υπηρεσίες Πράσινου -29.9%

- Δαπάνες Οικον. Υπηρεσιών    -20.14%

- Δαπάνες Δημ. Αστυνομίας     -8,7%

- Δαπάνες Υπηρ. Καθαριότητας   -6%

Σχόλιο  ΘΕΣΗΣ

Κύριε Δήμαρχε και κύριε Πανταζόπουλε, που στηρίξατε και ψηφίσατε τον φετινό

προ/πολογισμό, βλέπετε πρόοδο για την πόλη μας για το 2011; Γιατί εμείς... δεν

βλέπουμε! 

Όταν μειώνεται κατά 25% τις συνολικές δαπάνες για ποιο αναπτυξιακό προ/πο-

λογισμό μιλούσατε προεκλογικά κύριε Δήμαρχε; Και μην προφασισθείτε Κύριε

Βαλασόπουλε, το Μνημόνιο, τον Καλλικράτη, την Τρόικα, γιατί, και το Νοέμβριο

που ζητούσατε την ψήφο του Ηλιουπολίτη, υπήρχαν τα... τρισκατάρατα!

Δυναμική παρέμβαση στα προβλήματα της καθημερινότητας που ταλαιπωρούν τους πολίτες επιχειρεί η εφημερίδα «Η ΘΕΣΗ της

Ηλιούπολης», δίνοντας τους τη δυνατότητα να ζητήσουν την παρέμβαση του ίδιου του Δημάρχου. Στο πλαίσιο αυτό εγκαινιά-

ζει την «Ανοιχτή Γραμμή»,  στην οποία ο καθένας μπορεί να δημοσιοποιήσει το πρόβλημα που αντιμετωπίζει στη γειτονιά του

(σκουπίδια, λακκούβες στο δρόμο, εγκαταλειμμένα σπίτια και αυτοκίνητα, που αποτελούν εστία μόλυνσης κλπ), αλλά κυρίως,

προβλήματα που προκύπτουν από ανθρώπινες ανάγκες, (μια οικογένεια που χρειάζεται οικονομική και ιατρική βοήθεια, ένας

ανήμπορος και μόνος συνάνθρωπος μας κ.τ.λ.) καλώντας την Τοπική Αυτοδιοίκηση να παρέμβει άμεσα.

«Η ΘΕΣΗ της Ηλιούπολης», δεσμεύεται ότι κάθε σοβαρή και τεκμηριωμένη καταγγελία που, μπορεί και να συνοδεύεται από

φωτογραφικό υλικό, θα την προωθεί απευθείας στο προσωπικό e-mail του Δημάρχου, και των αρμοδίων  Αντιδημάρχων, θα επικοι-

νωνεί μαζί τους και θα τη δημοσιοποιεί, 

Ζητώντας να Δοθεί Άμεσα Λύση. Επικοινωνία: ithesinews@gmail.com,   Fax 210- 9923522

« Α ν ο ι χ τ ή  Γ ρ α μ μ ή »  
Η Εφη�ερίδα «Η ΘΕ∑Η της Ηλιούπολης», δη�οσιοποιεί και προωθεί τα παράπονά σας στο �ή�αρχο Ηλιούπολης.

Με ένα e-mai l  ή  fax ,  δώστε λύση στα προβλήματα της Γε ιτον ιάς σας

Διεύθυνση Έκδοσης: Κική Παρασκευά

Συντάσσεται από Δημοσιογραφική Ομάδα

Tην εφημερίδα μας
μπορείτε να βρείτε
στα εξής σημεία:

- ΔΗΜΑΡΧΕΙΟ Ηλιούπολης
-  ΚΕΠ
- ΙΚΑ 
-  ΕΦΟΡΙΑ
- ΚΑΠΗ

Στα καταστήματα:
-  Σ/Μ ΑΒ Βασιλόπουλος
-  Σ/Μ  ΣΛΑΒΕΝΙΤΗΣ
- Σ/Μ ΜΕΤΡΟ

Επίσης:
-  EDEM Café   

Λ.  Παπανδρέου 29

-  VERDI Café
Βύρωνος 3

-  Μiranda Café 
Κεντρική Πλατειά

-  Μέλι  Μέλι  Café  
Μαρίνου Αντυπα 107

-  Ριάλτο Café
Ηρώων Πολυτεχνείου 4

-  Νάστος Café  
Σοφ.  Βενιζέλου 145

-  Bank Café
Ελ.  Βενιζέλου 108

-  Χόβολη Café
Κανάρη 30

Ακυρώστε τις προσπάθειες να πνίξουν την φωνή μας. «Η ΘΕΣΗ»  κρύβεται έντεχνα από αυτούς που δεν αντέχουν την αλήθεια και τον

αγώνα που κάνουμε για να τους αποκαλύπτουμε. Προστατέψτε την φωνή σας. «Η ΘΕΣΗ» πρέπει να βρίσκεται σε όλα τα σημεία διανομής

κάθε μήνα. Επικοινωνήστε μαζί μας αν δεν βρίσκετε την «Η ΘΕΣΗ»  στο τηλέφωνο μας, 210-3610506 και δώστε μας ακριβώς τα σημεία διά-

θεσης που εντοπίζετε το πρόβλημα. Η ΔΥΝΑΜΗ μας ΕΙΣΑΙ  ΕΣΥ!

Η «ΘΕΣΗ» τώρα onl ine στο www.dip lomat ic .gr



ÄÉÁÖÇÌÉÓÔÅÉÔÅ ÓÔÇÍ “Ç èÅÓÇ” της Ηλιούπολης
ÔÇË:  210 3610506

ΘΗΣΑΥΡΟΣ ΣΕ. . .  ΞΕΝΑ ΧΕΡΙΑ 
Α ν α ψ υ κ τ ή ρ ι α  π ρ ο ς  ε κ μ ε τ ά λ λ ε υ σ η . . .
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Κανε ίς  δεν  γνωρ ίζε ι  ακρ ιβώς  πότε  θα  παραδοθε ί  η  Πλατε ιά  Ανεξαρτησ ίας

Π ε ρ ι μ έ ν ο ν τ α ς . . .  τ α  Χ ρ ή μ α τ α
Αναλυτική συζήτηση και ενημέρωση έγινε στην συνεδρίαση τις 9/5

του δημοτικού συμβουλίου για το έργο της πλατείας Ανεξαρτησίας,

στην Αγ. Μαρίνα, τους όρους της εργολαβικής σύμβασης και την

πορεία των εργασιών, παρουσία του εκπροσώπου της αναδόχου

εταιρείας, κ. Νικολαιδη. 

Ο δήμαρχος, παίρνοντας το λόγο, κατηγόρησε την προηγούμενη διοί-

κηση πως η έκπτωση του 2.5 % στην σύμβαση του έργου είναι κοροGδία

όταν για ανάλογα έργα η έκπτωση που δίνεται κυμαίνεται περί 5-10%

και άφησε να εννοηθεί πως έχει πολλά ερωτηματικά για την επιτροπή

που ανέθεσε το έργο στην εν λόγω εταιρία. Αμέσως το λόγο πήρε ο Γ.

Αναγνώστου και σε έντονο ύφος απευθυνόμενος στον δήμαρχο, τον

κατήγγειλε για λαGκισμό και λεκτικές κορόνες και τον κάλεσε, αν υπάρ-

χουν στοιχεία να τα καταγγείλει. Διαφορετικά να πάψει να διεγείρει

θέματα φερεγγυότητας στην διοίκηση επί ημερών του.  Συνεχίζοντας

στον ίδιο τόνο ο Γ. Αναγνώστου   ανέφερε πως η επιτροπή απαρτίζετο

από 5 μέλη και πως μόνο ένας ήταν από τον Δήμο Ηλιούπολης ενώ οι

υπόλοιποι ήταν από την νομαρχία, την πολεοδομία κ.τ.λ.  

Αποτέλεσμα της συζή-

τησης, έπειτα από δια-

δοχικές εντάσεις μετα-

ξύ τις δημοτικής αρχής

και του επικεφαλής της

μείζονος αντιπολίτευ-

σης, ήταν η δέσμευση

του εκπρόσωπου της

εταιρίας  για την παρά-

δοση του έργου μέχρι

το τέλος Ιουνίου και

εφόσον καταβληθεί η

πρώτη δόση στην ανάδοχο εταιρία.

Εδώ πρέπει να σημειώσουμε πως ο Δήμαρχος Βασ. Βαλασόπουλος

πίεσε τον εκπρόσωπο της εταιρίας να δεσμευτεί για το χρόνο παράδο-

σης του έργου  και εκείνος είπε πως οι συμφωνίες θα τηρηθούν εφό-

σον ο δήμος καταβάλει την πρώτη δόση. 

ΣΧΟΛΙΟ  ΘΕΣΗΣ: Κύριε Δήμαρχε, αυτό που προκαλεί το ενδιαφέρων είναι  η διαδικασία των ανοιχτών διαγωνισμών.  Σε μια χώρα, που επανειλημμένως
εγκαλείται για έλλειψη διαφάνειας,  πως, ο δήμος θα περιχαρακώσει τις όποιες προθέσεις κάποιων, που θέλουν τα φιλέτα των αναψυκτήριων να απο-
κτηθούν έναντι χαμηλών αντιτίμων; 

Η σημερινή διοίκηση του δήμου ενέκρινε με την υπ’ αρ. 117/2011 από-
φασή  την παραχώρηση τού δικαιώματος εκμετάλλευσης περιουσιακών
στοιχείων του Δήμου όπως την αίθουσα εκδηλώσεων του άλσους
"Δημήτρης Κιντής" και την αίθουσα του αναψυκτηρίου "SPORTS CAFΕ",
στην περιοχή Πανοράματος. Έτσι, ύστερα από αυτήν την απόφαση ξεκι-
νούν οι διαδικασίες ώστε να γίνει διαγωνισμός για την εκμετάλλευση
των παραπάνω χώρων από ιδιώτες επιχειρηματίες. Μέχρι σήμερα, την
εκμετάλλευση στους δυο παραπάνω χώρους την είχε ο Δήμος Ηλιούπο-
λης, όπου είχε συστήσει ΝΠΔΔ, με την ονομασία «Ευώνυμος». 

Ωστόσο, έπειτα από τα συσσωρευτικά χρέη που ανήλθαν στον ενάμιση
χρόνο λειτουργίας του, περί το 1,5 εκατ. ευρώ (πάγια, μισθοδοσία),
ήταν απαγορευτικά κατά την κρίση της νέας δημοτικής αρχής να συνε-
χίζει ο Δήμος να εκμεταλλεύεται τους εν λόγω χώρους. 

Μάλιστα, ο Δήμαρχος Ηλιούπολης, Β. Βαλασόπουλος, προχώρησε  ένα
βήμα παραπέρα - ύστερα και από τις πιέσεις που άσκησε ο Δ. ΜωραNτης
της ΝΕΑΣ ΠΟΡΕΙΑΣ, μέσα από τις σελίδες της εφημερίδας μας όλο το
προηγούμενο διάστημα, ζητώντας  οικονομικό έλεγχο για όλα και για
όλους - και έτσι, με επιστολή του στο ΣΔΟΕ, ο Δήμαρχος, καλεί να
παρέμβει το Σώμα Επιθεωρητών για την κακή διαχείριση την περίοδο
του Γ. Αναγνώστου. Εδώ πρέπει να σημειώσουμε, ότι στο παρελθόν και
επί δημαρχίας Γ. Αναγνώστου, είχε διενεργηθεί έρευνα από την τον κ.

Ρακιτζή όπου είχε αποφανθεί πως
δεν προκύπτει καμία ατασθαλία για
την Ευώνυμος Δημοτική. Ίδωμεν.

ΘΑ ΤΑ ΔΩΣΟΥΝ ΣΕ ΙΔΙΩΤΕΣ

Αυτό που επιθυμεί η σημερινή διοί-
κηση του δήμου με την παραπάνω
απόφαση είναι να προχωρήσει σε
διαγωνισμό και να διαθέσει σε ιδιώ-
τες την αξιοποίηση και εκμετάλλευ-
ση των αναψυκτήριων. 

Κι αυτό, γιατί πιστεύει, πως ο Δήμος
με την σημερινή κακή οικονομική του
κατάσταση (χρέος 9 εκατ. ευρώ), δεν
μπορεί να προχωρήσει ο ίδιος σε
εκμετάλλευση.Από την άλλη ελπίζει
πως, χωρίς το διαχειριστικό κόστος
που θα προέκυπτε,  ο δήμος θα μπορέσει να  εισπράξει σημαντικά
μισθώματα με την παραχώρηση των αναψυκτηρίων και ταυτοχρόνως,
δεν θα αναγκαστεί να κάνει  προσλήψεις σε ανθρώπινο δυναμικό ώστε
να τα λειτουργήσει.



Την Δευτέρα 9 ΜαNου τελέσθηκε σε
αίθουσα του Δημαρχείου Ηλιουπόλε-
ως η ορκωμοσία του νέου Δημοτικού
Συμβούλου Ιωάννη Πούλου, ενώπιον
του Δημάρχου Ηλιουπόλεως Β.
Βαλασόπουλου και του επικεφαλής
της παράταξης «Ενωτικό Αυτοδιοικη-
τικό Κίνημα» Δ.Πανταζόπουλου.

Την δέηση και την ορκωμοσία τέλε-
σε, ο Αρχιμανδρίτης π. Σεραφείμ
Δημητρίου, κατόπιν άδειας και ευλο-
γίας του προέδρου της Εκκλησιαστι-
κής Κοινότητας Κοιμήσεως Θεοτόκου
Ηλιουπόλεως, στα όρια της οποίας
υπάρχει το Δημαρχείο, Αρχιμανδρί-
του π. Σπυρίδωνος Κατραμάδου.

Ένα μεγάλο στοίχημα έχει βάλει η νέα
δημοτική αρχή και ο συγκεκριμένα ο
Αντιδήμαρχος στο τομέα της ανακύ-
κλωσης των απορριμμάτων. Δυστυχώς
η πόλη μας κατατάσσεται πολύ χαμη-
λά στην λίστα με τους δήμους που
έχουν ανακυκλώσιμη συνείδηση.
Σήμερα, οι μπλε κάδοι είναι ελάχιστοι
στην πόλη μας και μόνο σε πολύ
κεντρικά σημεία. Εάν κάποιος συμπο-
λίτης μας θελήσει να πετάξει ανακυ-
κλώσιμα υλικά θα χρειαστεί να διανύ-
σει εκατοντάδες μέτρα η ακόμη και
χιλιόμετρα ώσπου να βρει μπλε κάδο.
Αυτό είναι αποτρεπτικό ακόμη και για

κάποιον που έχει αυξημένη οικολογική
συνείδηση, πόσο μάλλον για τους
υπόλοιπους.  
Σύμφωνα λοιπόν με τον προγραμματι-
σμό, ο Δήμος Ηλιούπολης, σκοπεύει να
προμηθευτεί 150 μπλε κάδους ανακύ-
κλωσης τους επόμενους μήνες και να
τους τοποθετήσει, εκτός από τα κεντρι-
κά σημεία, και σε περιφερειακά σημεία
της πόλης, ώστε περισσότεροι άνθρω-
ποι να έχουν ευκολότερη πρόσβαση σε
αυτούς, με δεδομένο ότι περισσότερο
από το 60% των συνολικών απορριμμά-
των ετησίως της πόλης μας, αποτελού-
νται από ανακυκλώσιμα υλικά.
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Ο Δήμος προμηθεύεται  150 μπλε κάδους

Τ ι  σ υ μ β α ί ν ε ι  Κ ύ ρ ι ο ι  τ η ς  Δ η μ ο τ ι κ ή ς  Α ρ χ ή ς ;

Σ ε  α ν ά π η ρ ο υ ς  κ α ι  π ο λ ύ τ ε κ ν ο υ ς

Α π α λ λ α γ ή  Δ η μ ο τ ι κ ώ ν  Τ ε λ ώ ν

Η  Α ν α κ ύ κ λ ω σ η  σ τ η ν  Η λ ι ο ύ π ο λ η

Ρωτάμε την δημοτική αρχή και συγκεκριμένα τον Αντιδήμαρ-
χο Οικονομικών Γ. Νικηφόρο, για τα κατασχεθέντα είδη (παρά-
νομα προGόντα από κατασχέσεις ή απολεσθέντα. κ.α.), τι τελι-
κά γίνονται. Να μας απαντήσει ο αρμόδιος Αντιδήμαρχος Οικο-
νομικών και να μας πει τι έγιναν όλα τα κατασχεθέντα είδη ή
προGόντα τα τελευταία 10 χρόνια.  Αν υπάρχουν δελτία απο-
γραφής των κατασχεθέντων, Αν η καταστροφή των εν λόγω
αντικειμένων γίνεται και πως γίνεται. 
Κύριε Αντιδήμαρχε, βγείτε και ενημερώστε μας, γιατί πολλά
ακούγονται πως πήγαν σε χέρια παραδημούντων. 

Κ Α Τ Α Σ Χ Ε Θ Ε Ν Τ Α  Ε Ι Δ ΗΚ Α Τ Α Σ Χ Ε Θ Ε Ν Τ Α  Ε Ι Δ Η

Ορκωμοσία Δημοτικού Συμβούλου Γιάννη Πούλου
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Πολ ι τ ι κ ό ς  Μη χ α ν ι κ ό ς

Θ ε ό δ ω ρ ο ς  Ζ ο ύ β ε λ ο ς

Τ α κ τ ο π ο ί η σ η  Η μ ι υ π α ί θ ρ ι ω ν  χ ώ ρ ω ν  -  Α υ θ α ι ρ έ τ ω ν
Ο ι κ ο δ ο μ ι κ έ ς  Ά δ ε ι ε ς ,  Μ ε λ έ τ ε ς  -  Ε π ί β λ ε ψ η  Κ α τ α σ κ ε υ ή ς

Ψ η λ ο ρ ε ί τ ο υ  9 ,  Η λ ι ο ύ π ο λ η  |  Τ :  6 9 4 6 - 9 5 5 3 4 0 ,  2 1 0 - 9 7 6 0 6 5 5

Στο πλαίσιο της κοινωνικής πολιτικής που θέλει να εφαρμόσει η δημοτική αρχή,  υλοποιώ-
ντας τις προεκλογικές δεσμεύσεις της αποδέχθηκε, την πλήρη απαλλαγή από τα Δημοτικά
Τέλη των ατόμων με αναπηρία άνω του 80%, ενώ διατηρείται η απαλλαγή κατά 50%, για
τους πολύτεκνους και τα άτομα με αναπηρία άνω του 67%.
Στις υπόλοιπες ομάδες των δημοτών, ήδη ο δήμος έχει ανακοινώσει πως τα δημοτικά τέλη
για το 2011 θα παγώσουν, συμμεριζόμενος τη δύσκολη οικονομική κατάσταση που βιώνουν
και οι κάτοικοι της πόλης μας. 
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ΠΡΟΣ
ΦΟΡΑΠΡΟΣ
ΦΟΡΑ

S U P E R  

Π Ρ Ο Σ Φ Ο ΡΑ

500 κάρτες

29€29€

(Έγχρωμες, 1 όψης
σε χαρτί 350 γρ.)

ΕΠΙΣΚΕΥΕΣ 
ΗΛΕΚΤΡΙΚΩΝ 
ΣΥΣΚΕΥΩΝ

ΔΙΓΕΝΗ 14 - ΑΓ. ΜΑΡΙΝΑ- ΗΛΙΟΥΠΟΛΗ

210-9709500
693-2451550

ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ
ΨΥΧΟΓΙΟΣ

ΨΥΓΕΙΑ - ΠΛΥΝΤΗΡΙΑ-ΚΟΥΖΙΝΕΣ - ΚΛΙΜΑΤΙΣΤΙΚΑ
ΟΙΚΙΑΚΑ & ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΚΑ ΙΑΤΡΟΣ ΜΙΚΡΟΒΙΟΛΟΓΟΣ

ΛΕΩΦ. ΕΙΡΗΝΗΣ 16
Α. ΗΛΙΟΥΠΟΛΗ

ΤΗΛ.: 210 99 16 124
ΟΙΚΙΑ: 210 99 17 580 

ΕΥΔΟΞΙΑ      Γ. ΝΙΚΗΤΑ

Μιχαήλ Γ. Αλησάφης DDS, M. Sc
ACTA AMSTERDAM ΟΛΛΑΝΔΙΑ

Ενδοδοντολόγος
Επιστημονικός Συνεργάτης
Οδοντιατρικής Σχολής Παν/μίου Αθηνών

Ιατρείο:
Ελ. Βενιζέλου 77
Ηλιούπολη

Τηλ.: 210 9923106
Κιν.: 6972 873700

e-mail: alisafis@otenet.gr

Υ Δ Ρ Α Υ Λ Ι Κ Ε Σ
Ε Γ Κ Α Τ Α Σ Τ Α Σ Ε Ι Σ

ΕΠΙΣΚΕΥΕΣ 
ΘΕΡΜΑΝΣΗ –  ΗΛΙΑΚΑ

ΕΠΙΣΚΕΥΕΣ 
ΘΕΡΜΑΝΣΗ –  ΗΛΙΑΚΑ

Ζ Α Φ Ε Ι Ρ Η Σ  Δ Η Μ Η Τ Ρ Η Σ

Λ Ε Ω Φ .  Δ Η Μ Ο Κ Ρ Α Τ Ι Α Σ  1 0
Η Λ Ι Ο Υ Π Ο Λ Η
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Κατερίνα Λουκάκη
Κτηνίατρος

Απόφοιτος Α.Π.Θ.,Cert. M.I.H.R.A., Cert. I.A.V.H.

ΔΕΧΕΤΑΙ ΚΑΤΟΠΙΝ ΡΑΝΤΕΒΟΥ
ΔΕΥΤ. -ΠΑΡ.:  9.30 - 13.00 & 17.30 - 20.00

ΣΑΒΒΑΤΟ: 11.00 - 13.30 

Πρωτόπαπα 29, Ηλιούπολη
Τηλ./Fax: 210 - 99.32.295 • Κινητό: 6944-734083 

e-mail: loukaki1@otenet.gr • www.kloukaki.gr
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ΣΧΟΛΙΟ ΘΕΣΗΣ:

Ο Γ. Αναγνώστου, ανεξάρτητα αν επιθυμεί να παραδώσει την σκυτάλη ή όχι, το αυτονόητο και πολιτικά ορθό θα ήταν, να

βγει ανοιχτά – ύστερα  μάλιστα και από τις προθέσεις των συντρόφων του – να  αποδεχτεί και να δρομολογήσει ο ίδιος

την διαδικασία νέου προέδρου ή να καταγγείλει τις αναφορές και να στείλει στο πολιτικό περιθώριο τους βιαστικούς.

Όπως και να έχει, η παράταξη  δεν μπορεί να μπει σε περίοδο εσωστρέφειας και έτσι να μην κάνει αυτό που  θεσμικά

πρέπει, δηλαδή... αντιπολίτευση.

Ξεκ ίνησε η Κούρσα της Διαδοχής;

Βιάζονται  ο ι  «δελφίνοι» .   Σε  εσωστρέφεια μπαίνε ι  η  παράταξη

(∑υνέχεια από σελ.  1)

Παρασκευάς Γιαννόπουλος Τάσος Κωσταντέας Τάσος Ευσταθίου

Όπως όλα δείχνουν η κούρσα της διά-

δοχης στην παράταξη της Νέας Δημοτι-

κής Κίνησης έχει ήδη ξεκινήσει. 

Η εφημερίδα μας, πρώτη στο φύλλο

Απριλίου ’11, αναρωτήθηκε τι συμβαί-

νει με τον Γ. Αναγνώστου και τους

δημοτικούς του συμβούλους. Από πλη-

ροφορίες μαθαίνουμε, πως ο εσωκομ-

ματικός πόλεμος θα κορυφωθεί όταν θα

αποφανθεί η Συγγρού. 

Για την ώρα, το κόμμα της Ν.Δ. δεν

συμφωνεί με αυτές τις διεργασίες διότι,

πιστεύει πως είναι πρόωρο, ανεπίκαιρο

και συνάμα προκλητικό σε περίοδο

έντονης πολιτικής και οικονομικής ρευ-

στότητας, κάποιοι να θέλουν να κινή-

σουν  κατάσταση διάδοχης στην Ηλιού-

πολη. Ωστόσο, οι υπόγειες ζυμώσεις

έχουν ήδη  ξεκινήσει έστω και με

μυστικότητα και οι δελφίνοι, με ασα-

φείς τοποθετήσεις τους, προσπαθούν

να φτιάξουν συμμαχίες.

Πρώτος που έμμεσος πλην σαφώς,

άφησε να εννοηθεί ότι θα διεκδικήσει

την προεδρία, είναι ο πρώην υποψή-

φιος δήμαρχος του συνδυασμού και

νυν δημοτικός σύμβουλος Τάσος Κων-

σταντέας που, με ανακοίνωση του, ανέ-

φερε πως θα πρέπει να αλλάξουν όλα

στην παράταξη και μια νέα αρχή δημι-

ουργείται για τον ψηφοφόρο της Ν.Δ

στην Ηλιούπολη.

Σχεδόν ταυτόχρονα, λίγες ημέρες

αργότερα, διέρρευσε πως και ο Παρα-

σκευάς Γιαννόπουλος, στέλεχος με

πλούσιο παρελθόν στα κομματικά

πράγματα  της Ν.Δ. στην πόλης μας και

επανειλημμένως, δημοτικός σύμβουλος

με ισχυρές διασυνδέσεις στα κεντρικά

του κόμματος, πρώην Γραμματέας της

Ν.Δ. στα νότια προάστια, ανακοίνωσε

στο κοντινό του περιβάλλον πως προτί-

θεται να είναι υποψήφιος.

Αυτό που όλοι αναρωτιούνται είναι, τι

θα κάνει τελικά ο Τάσος Ευσταθίου,

πρώτος, σε σταυρούς στις τελευταίες

εκλογές και με πολλές συμπάθειες στο

ευρύτερο, και όχι μόνο, δεξιό χώρο,

καθώς διατηρεί χαμηλό προφίλ.  

Ξεκίνησε λοιπόν η περίοδος, που αργά

η γρήγορα- αυτό θα εξαρτηθεί από τις

διαθέσεις της Συγγρού- πότε θα ανα-

κοινώσει επίσημα την διαδικασία αλλα-

γής σκυτάλης στην Ηλιούπολη. 

Αυτό που έχει ενδιαφέρον να μάθει ο

ψηφοφόρος της Ν.Δ. στην Ηλιούπολη,

είναι αν όλα αυτά γίνονται με την σύμ-

φωνη γνώμη του Γ. Αναγνώστου, ή τα

γεγονότα τον προσπερνούν και δεν

μπορεί να ανακόψει την ροή τους.
∑π.  Ρεβύθης

Γιάννης Αναγνώστου
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ΣΧΟΛΙΟ ΘΕΣΗΣ:

Κύριε Δήμαρχε, γνωρίζουμε ότι δεν έχετε την αποκλειστική ευθύνη του εν λόγω ζητήματος. Γνωρίζουμε επίσης, πως εν

Ελλάδι, η γραφειοκρατία είναι μια μεγάλη αρρώστια, την οποία τα δυο κόμματα εξουσίας ΠΑΣΟΚ και ΝΔ την ΑΝΕΘΡΕΨΑΝ

και την ΣΥΝΤΗΡΟΥΝ - το ένα  μάλιστα εκ των δύο το υπηρετείτε. Αυτό λοιπόν, που θα περίμενε κανείς από τον νεοεκλε-

γέντα  Δήμαρχο Ηλιούπολης (δυστυχώς οι εργαζόμενοι προσελήφθησαν από την προηγούμενη διοίκηση άρα δεν είναι

ψηφοφόροι σας), είναι, να σκύψει με ευαισθησία πάνω στο θέμα και με τις όποιες δυνάμεις του, να κινήσει επίμονα τις

διαδικασίες ώστε να πληρωθούν το γρηγορότερο οι εργαζόμενοι.  

Β ΙΩΝΟΥΝ ΤΟ ΔΙΚΟ ΤΟΥΣ ΓΟΛΓΟΘΑ!

Σε απόγνωση ο ι  απλήρωτοι  συμβασιούχοι  του δήμου.

Οι εξαγγελίες του Δημάρχου Β. Βαλα-

σόπουλου με τη ανάληψη της δημαρ-

χίας στις αρχές του χρόνου, ότι θα ικα-

νοποιήσει άμεσα το αίτημα των απλή-

ρωτων συμβασιούχων του δήμου,

άφησε μεγάλες προσδοκίες για ταχείς

ρυθμούς στην διοίκηση που θέλει να

εισαγάγει η νέα δημοτική αρχή. Τελικά,

έπειτα από σχεδόν 6 μήνες, οι απλήρω-

τοι συμβασιούχοι του δήμου, παραμέ-

νουν απλήρωτοι. (κάτι ακούγεται, πως

η οικονομική υπηρεσία του δήμου

εντός μηνός θα καταθέσει  τα χρήματα) 

Οι απλήρωτοι συμβασιούχοι, όλο το

προηγούμενο διάστημα άκουγαν από

την οικονομική υπηρεσία, αλλά και τον

δήμαρχο προσωπικά όπου του έθεσαν

ουκ ολίγες φορές μαζικά το αίτημα

τους στις συνεδριάσεις των δημοτικών

συμβουλίων, πως από μέρα σε μέρα θα

ικανοποιηθούν, και ότι το θέμα προέκυ-

ψε από την δαιδαλώδη γραφειοκρατία

που υπάρχει στην κεντρική διοίκηση -

και έτσι δεν εκταμιεύονται οι συγκεκρι-

μένες πιστώσεις - και πως δεν είναι

θέμα του δήμου.

Οι εργαζόμενοι το προηγούμενο διά-

στημα προχώρησαν σε κινητοποιήσεις

καθώς επίσης και σε καθολικές απερ-

γίες οι οποίες δυστυχώς, είχαν επιπτώ-

σεις στην καθαριότητα των σχολείων

(οι περισσότεροι είναι καθαριστές σχο-

λείων) ενώ, σε πολλές των περιπτώσε-

ων, γονείς αναγκάστηκαν για λόγους

υγιεινής, να πάρουν πρωτοβουλίες είτε

να καθαρίσουν οι ίδιοι τα σχολεία, είτε

να πληρώσουν εξωτερικά συνεργεία

καθαριότητας. Αυτό όμως αντίκειται σε

θέματα εργασιακής αλληλεγγύης

καθώς υπήρξε απεργοσπαστικός μηχα-

νισμός προς τους εργαζόμενους -

απεργούς και σε κάποιες περιπτώσεις

δημιουργήθηκαν εντάσεις, ακόμη και

διαπληκτισμοί, ανάμεσα σε γονείς και

απεργούς.

Από την άλλη, ο δήμαρχος και η δημο-

τική αρχή, εξακολουθούν  να νίπτουν

τας χείρα τους και να παραπέμπουν

γονείς και εργαζόμενους στις καλένδες

της γραφειοκρατίας με την δικαιολογία

πως δεν είναι δικό τους θέμα και πως

θα πρέπει να περιμένουν πότε θα ξεπα-

γώσουν τα κονδύλια της περιφέρειας.

Η φετινή Πρωτομαγιά δεν είναι η πιο δύσκολη. Δυστυχώς, έρχονται και χειρότερα, για

άνεργους, εργαζόμενους, επαγγελματίες, μικρομεσαίες επιχειρήσεις.

Το δικαίωμα της εργασίας θεωρείται από την σημερινή διοίκηση του δήμου, χαμηλής ή

ακόμη, ανύπαρκτης πολιτικής. Οι απλήρωτοι εργαζόμενοι συμβασιούχοι του δήμου, απο-

δεικνύουν ξεκάθαρα την αντίληψη του δημάρχου –σύννομη με την αντίληψη της κυβέρνη-

σης– περί προτεραιοτήτων. Τα θέματα ανεργίας, τα θέματα της τοπικής αγοράς, είναι

θέματα που η σημερινή διοίκηση, όχι απλώς δεν τα έχει στην θεματολογία της, αλλά δεν

τα αγγίζει καν. Αδιαφορεί, και μόνο... ευχολόγια έχει να πει.

Η «Δημοτική Ανατροπή ΝΕΑ ΠΟΡΕΙΑ», που ο λαός της Ηλιούπολης θα την εμπιστευτεί στην

διοίκηση της πόλης στις επόμενες δημοτικές εκλογές, θα προτείνει το Συμβόλαιο Εργα-

σίας, με τους Δημότες. Δηλαδή, ΚΑΝΕΝΑΣ ΔΗΜΟΤΗΣ ΑΝΕΡΓΟΣ, όπως αναλύεται  μέσα στις

Βασικές Αρχές, της Ιδρυτική μας Διακήρυξης. Τ ο  Μ π ο ρ ο ύ � ε  κ α ι  θ α  τ ο  Π ε τ ύ χ ο υ � ε !

Για εμάς, είναι θέμα ύψιστης σπουδαιότητας, γιατί ιεραρχούμε διαφορετικά τις ανά-

γκες του Δημότη. 

Μήνυμα του Δ. ΜωραOτη: «Συμβόλαιο» Εργασίας 
με τους Δημότες

Γ ι α  τ η ν  Π ρ ω τ ο � α γ ι ά

∑π.  Ρεβύθης



Καφεδάκι με Συντοπίτες
Καφέ, εθεάθη να πίνει σε πολυσύχναστο καφέ

της πόλης μας, ο επικεφαλής της «Δημοτικής Ανα-
τροπής ΝΕΑ ΠΟΡΕΙΑ» Δ. ΜωραNτης, με νέους συμπολί-
τες μας. Συζητούσαν σε θερμό κλίμα και ο ΜωραNτης,
έδειχνε προβληματισμένος. Μάλιστα, την περισσότερη
ώρα άκουγε και δεν μιλούσε. 

O Δημήτρης ΜωραNτης, είναι ο μόνος που κάνει δημι-
ουργική αντιπολίτευση. Όσο πάει παίζει καλύτερα...
ενώ, ο δήμαρχος, όσο πάει παίζει χειρότερα.
Αυτή είναι η διαφορά και ο κόσμος της Ηλι-
ούπολης αυτό το... αντιλαμβάνεται.

Ανήσυχος ο Δήμαρχος
Το Βαλασοπουλικό μπλοκ έχει ανησυχήσει

με την δυναμική που έχει αποκτήσει μόλις 6
μήνες παρουσίας στην πόλη μας, ο νέος δημο-
τικός συνδυασμός, «Δημοτική Ανατροπή ΝΕΑ
ΠΟΡΕΙΑ» του Δημήτρη ΜωραNτη. Ο Δήμαρχος,
αρχίζει και συνειδητοποιεί πως ο φέρελπις
νέος, μόλις 38 ετών, Εκδότης –Συγγραφέας με
σπουδές νομικής, είναι εμπόδιο που θα τον
βρει μπροστά του στις επόμενες δημοτικές
εκλογές και, επ’ ουδενί, δεν θα ήθελε να κονταροχτυπηθεί με ιδέες και
προγράμματα που δεν καθοδηγούνται από κόμματα, όπως ο ανεξάρτη-
τος συνδυασμός του ΜωραNτη. Δήμαρχε, σε... καταλαβαίνουμε απόλυτα.
Η νομοτέλεια του χρόνου όμως, δεν θα σε άφηνε ...να παίζεις μόνος
σου. Τώρα, έχεις να αντιμετωπίσεις το νέο, το άφθαρτο, το μη κομματι-
κο, και όλοι αναρωτιούνται, πως θα το... αντιμετωπίσεις; Με το να μην
του λες ούτε καλησπέρα, όταν τον αντικρίζεις,  δεν σε κάνει νικητή
Δήμαρχε. Αντιθέτως, δείχνει πως έχεις χάσει την ψυχραιμία σου!!!

Άρχισαν... τα όργανα!
Ο Αναγνώστου, έπειτα από σειρά δημοσιευμάτων της

εφημερίδας μας που του καταλόγιζε  έλλειψη δημιουρ-
γικής και δυναμικής αντιπολίτευσης απέναντι στην νέα
δημοτική αρχή και στο Δήμαρχο Β. Βαλασόπουλο, είδα-
με στις τελευταίες συνεδριάσεις, το πως... πρέπει να
είναι η αντιπολίτευση. Συγκεκριμένα στο τελευταίο
δημοτικό συμβούλιο, όταν ο Δήμαρχος, εμμέσως πλην
σαφώς, άφησε αιχμές για την διαδικασία με την οποία
έγινε ο διαγωνισμός για το έργο της Πλατειάς Ανεξαρτη-
σίας στην Αγ. Μαρίνα από την προηγούμενη διοίκηση, ο
πρώην δήμαρχος εξεμάνη. Τότε, ποιος είδε τον Αναγνώ-
στου και δεν τον φοβήθηκε. Ταύρος εν υαλοπωλείο ο

πρώην δήμαρχος, μίλησε για λαGκισμό εκ μέρους του δημάρχου, και ότι αν έχει το
οποιοδήποτε στοιχείο να το πάει στον εισαγγελέα, διαφορετικά, να πάψει τα υπο-
νοούμενα. Κύριε Βαλασόπουλε, είστε και έμπειρος διοικητικός, δεν ξέρετε πως,
χωρίς στοιχεία δεν μιλάμε;  

Ηρωισμός Δημ.
Υπαλλήλου

Βραβεύτηκε
στις 9/5 από το
δημοτικό συμβού-
λιο με την απόδοση
εύφημης μνείας ο
υπάλληλος του
Δήμου Ηλιούπολης,

Μανώλης Καλοπαιδάκης, ο οποίος κυριολε-
κτικά έσωσε τη ζωή ενός δίχρονου κοριτσι-
ού, επιδεικνύοντας αξιοθαύμαστη γενναιό-
τητα και ανθρωπιά, όταν απέσπασε το
κοριτσάκι από τα δόντια εξαγριωμένου
σκύλου που το είχε αρπάξει στη διάρ-
κεια περιπάτου του παιδιού με τον
παππού του. Το Συμβούλιο ομόφωνα

αποφάσισε την απόδοση εύφημης
μνείας στον υπάλληλο και τη

χορήγηση τιμητικής άδειας
για την αξιέπαινη

πράξη του.

Δεν τους ακούνε...
Επίσκεψη στα δημο-

τικά σχολεία της πόλης
προτείνουν για ενημέ-
ρωση οι Αντικαπνιστές
Ηλιούπολης και η πρό-
εδρος τους Χ. Κατσικά-
ρα, στον  αρμόδιο Αντι-
δήμαρχο Κ. Σεφτελή,
ώστε να υπάρξει «πρό-
γραμμα ενημέρωσης
για το κάπνισμα και τις βλαβερές επιπτώσεις
του» στους μικρούς μαθητές της πόλης μας. 

Πάμε... παραλία

Δεν πάει να λέει ο Δήμαρχος
για τους γοργούς ρυθμούς που
πρέπει να έχει η δημοτική
αρχή. Αυτοί  κινούνται σε ρυθ-
μούς παραλίας! Αν ρίξει κάποι-
ος μια ματιά την ώρα που συνε-
δριάζει το Δ.Σ., όλοι τους, ή
σχεδόν όλοι, κάτικάνουν. Μερι-
κοί ασχολούνται με τα κινητά,
άλλοι διαβάζουν περιοδικά κι
εφημερίδες, πολλοί συνομι-
λούν μεταξύ τους. 
Αυτά βλέπει ο Δήμαρχος και
τον τελευταίο καιρό δείχνει
συνεχώς εκνευρισμένος. 
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«Μαύρες Κωμωδίες» - Ταξιδευτές

Οι “Μαύρες Κωμωδίες” του Μιχάλη Γαλαίου παρουσιάστηκαν στις 9/5 στο φιλό-
ξενο χώρο του πολιτιστικού συλλόγου των Ταξιδευτών. Πρόκειται για ένα σύγ-
χρονο project που συνδυάζει την ηλεκτρονική ροκ μουσική με προβολή βίντεο,
αφήγηση και θεατρικό δρώμενο. Οι “Μαύρες Κωμωδίες” ξεκινούν το 2009 από
τον Μιχάλη Γαλαίο, που μετά από μια περιπλάνηση είκοσι χρόνων στα μονοπά-
τια της ανεξάρτητης ελληνικής ροκ σκηνής, αρχικά με τους Έρεβος από το 1989
έως το 2000 σαν μουσικός στιχουργός, και μετά σαν μουσικός για έξι χρόνια
περίπου στους Lost Bodies. Σαν μουσικός έχει συνεργαστεί και με θεατρικές
ομάδες κατά καιρούς σε παραστάσεις στο Φ.Ο.Υ. και τελευταία με τους
ΤΑΞΙΔΕΥΤΕΣ στα έργα “Ξεκινώντας το ταξίδι” και “Η Ιστορία της Ζωής μας”.

Σύλλογος Ποντίων Ηλιούπολης  

Ο Σύλλογος Ποντίων Ηλιούπολης Αθηνών «Η ΤΡΙΓΩΝΑ», σε συνεργασία με το
Δήμο Ηλιούπολης, διοργάνωσαν ένα διήμερο εκδηλώσεων την Τετάρτη και
την Πέμπτη, 18-19 ΜαOου 2011, στο δημαρχιακό μέγαρο με αφορμή την
ημέρα μνήμης της γενοκτονίας των Ελλήνων του Πόντου. Χαιρετισμούς
απηύθυναν η πρόεδρος του Συλλόγου Έλλη Χαραλαμπίδου, ο Δήμαρχος
Ηλιούπολης, Βασίλης Βαλασόπουλος, ο αντιπρόεδρος της Πανποντιακής
Ελλάδος Κώστας Αλεξανδρίδης κ.α

"ΤΕΧΝΗΣ ΘΕΑΤΡΟΥ" - Καλλιτεχνικό Φεστιβάλ 

Το θεατρικό στέκι Ηλιούπολης "ΤΕΧΝΗΣ ΘΕΑΤΡΟΥ", σας προσκαλεί στο πρώτο
καλλιτεχνικό φεστιβάλ των θεατρικών ομάδων του, παρουσιάζοντας θεατρι-
κές παραστάσεις, δοσμένες από εφήβους και φοιτητές, σε σκηνοθεσία Αργυ-
ρώς Δημακέα. 
Ομάδα εφήβων (ά τμήμα): Τρίτη 21 Ιουνίου 2011
"Κατά Φαντασίαν Ασθενής" του Μολιέρου. Χορογραφίες: Βανέσσα Κατσομήτρου
Ομάδα εφήβων (β τμήμα): Δευτέρα 27 & Τρίτη 28 Ιουνίου 2011
"Μπλάκ Άουτ" του Τζακ Σάρκευ
Διασκευή: Μάνος Πολυκρέτης
Ομάδα Φοιτητών: Παρασκευή 8 & Σάββατο 9 Ιουλίου 2011
"Το παιχνίδι της όπερας της Πεντάρας" του Μπέρτολτ Μπρέχτ.
Χορογραφίες: Ροδούλα Στεφανίδου
Σεναριακή απόδοση: Αργυρώ Δημακέα
ΧΩΡΟΣ ΠΑΡΑΣΤΑΣΕΩΝ: Θέατρο Δημαρχιακού Μεγάρου Ηλιούπολης (Σοφ. Βενι-
ζέλου 114 και Κουντουριώτη, τηλ: 210-9970000)
ΩΡΑ ΕΝΑΡΞΗΣ ΠΑΡΑΣΤΑΣΕΩΝ: 20:30

Τιμή των φωτιστών των Σλάβων στην Αγία Μαρίνα Ηλιουπόλεως 

Με κατάνυξη τιμήθηκε την Τρίτη 10 ΜαOου, σε Ιερά Αγρυπνία, η μνήμη των Ισα-
ποστόλων Αγίων Κυρίλλου και Μεθοδίου φωτιστών των Σλάβων, στην Εκκλησια-
στική κοινότητα της Αγίας Μαρίνης Ηλιουπόλεως.

Η Αγρυπνία τελέσθηκε σε 5 γλώσσες Ελληνικά, Σλαβωνικά, Σερβικά, Ρουμανικά
και Βουλγαρικά. Προηγήθηκε ο Μέγας Εσπερινός με Λιτή και Αρτοκλασία, και
ακολούθησε ‘Ορθρος και Θεία Λειτουργία. Των λατρευτικών εκδηλώσεων προε-
ξήρχε ο Αρχιμανδρίτης Χερουβείμ Μουστάκας, που συνεπλήρωσε έτος από της
χειροτονίας του εις πρεσβύτερον και συμμετείχαν ο Ιερομόναχος Ευσέβιος Μεά-
ντζια από την Σερβία, ο Πρεσβύτερος Αλέξανδρος Πετρονιάν από την Ρουμανία,
Αρχιμανδρίτης Αθανάσιος Σουλτάνωφ, από την Βουλγαρία και ο Σύγκελλος Αγα-
θάγγελος Καρκαγκέλης της Μητροπόλεως Γόρτυνος.

Με μεγάλη συμμετοχή κοινού, πραγματοποιή-
θηκε στις 11/5/2011, το Τρίτο Σεμινάριο του Ε΄
Κύκλου  εκδηλώσεων  του Ομίλου Προετοιμα-
σίας Στελεχών Αυτοδιοίκησης (Ο.Π.Σ.Α) με
θεματική ενότητα: «Μηχανισμοί εποπτείας
ελέγχου και διαφάνειας των Δήμων. Ρυθμίσεις
για τα οικονομικά της αυτοδιοίκησης. Πρόγραμ-
μα ΕΛΛ.Α.Δ.Α.».
Στη διάρκεια του σεμιναρίου αναπτύχθηκαν 4 σημαντικές εισηγήσεις. Η πρώτη εισήγη-
ση είχε τίτλο «Εποπτικά όργανα ελέγχου νομιμότητας των πράξεων των Δήμων & αρμο-
διότητες αυτών. Έλεγχος εισπράξεων εσόδων, δαπανών και συμβάσεων από το Ελε-
γκτικό Συνέδριο». Εισηγητής ήταν ο κ. Γεώργιος Κούρτης. 
Στη δεύτερη εισήγηση με θέμα «To Πρόγραμμα ΕΛΛ.ΑΔ.Α & άλλα χρηματοδοτικά εργα-
λεία για τους ΟΤΑ», εισηγητής ήταν ο  κ. Άγγελος Κότιος, Καθηγητής Διεθνών και Ευρω-
παGκών Οικονομικών, στο Πανεπιστήμιο Πειραιά, ο οποίος ανέφερε τους άξονες και τα
υποπρογράμματα του ΕΛΛ.Α.Δ.Α., καθώς και τις οριζόντιες δράσεις του.
Στην τρίτη εισήγηση με θέμα «Σχεδιάζοντας την Ανάπτυξη: Μεθοδολογικά ερωτήματα
και εμπειρικοί προβληματισμοί» εισηγητής ήταν ο κ. Εμμανουήλ Κουτουλάκης, ο οποί-
ος αναφέρθηκε στον Αναπτυξιακό Προγραμματισμό, με ποια κριτήρια δρα και με τι συν-
δέεται, καθώς και στις δυνατότητες του Καλλικράτη, ενώ τόνισε ότι θα πρέπει να ανα-
πτύσσεται ο σχεδιασμός, να γίνεται ιεράρχηση των στόχων και να υπάρχει πλήρης δια-
φάνεια. Τέλος, στην τέταρτη εισήγηση με θέμα «Επιχειρησιακά Σχέδια Δήμων: χρησιμό-
τητα, δομή & θεσμικό πλαίσιο», εισηγητής ήταν ο κ. Γεώργιος Γαλανός, Λέκτορας Διε-
θνών Οικονομικών Σχέσεων, ο οποίος είπε μεταξύ άλλων ότι θα πρέπει να γίνεται ένα
σωστό οργανόγραμμα στους Δήμους, δίνοντας και το αισιόδοξο μήνυμα ότι υπάρχουν
πληθώρα εργαλείων, που μπορούν να χρησιμοποιηθούν προς την κατεύθυνση υλοποί-
ησης  των σχεδίων αυτών. Συντονιστής της εκδήλωσης ήταν ο π. Δήμαρχος Ηλιούπο-
λης και Πρόεδρος του ΟΠΣΑ κος Θεόδωρος Γεωργάκης.

Το Θεατρικό Στέκι διοργανώνει για

τρίτη συνεχή χρονιά ομάδα δημιουργι-

κής απασχόλησης για τον μήνα Ιούλιο.

Καθημερινά από τις 8 30 έως τις 230 το

μεσημέρι τα παιδία θα ζωγραφίσουν,

θα κάνουν κατασκευές, θεατρικό παι-

χνίδι, κουκλοθέατρο... Τον Ιούλιο όλοι οι γονείς θέλουμε τα παιδία μας

να κάνουν κάτι δημιουργικό μέχρι να έρθει ο  μήνας των διακοπών! 

ΠΕΡΙΟΔΟΙ ΑΝΑ ΕΒΔΟΜΑΔΑ: Α. 4/7/11 - 10/7/11 Β. 11/7/11 - 17/7/11 

Γ. 18/7/11 - 24/7/11 Δ. 25/7/11 - 31/7/11

Α π ο τ ε λ έ σ μ α τ α  Ο . Π . Σ . Α .

ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΚΗ ΑΠΑΣΧΟΛΗΣΗ Γ ΙΑ ΠΑΙΔΙΑ
ΝΗΠΙΑΓΩΓΕΙΟΥ ΚΑΙ  ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ

3ο Σεμινάριο του Ε ΄ Κύκλου Ομιλ ιών

Ο Δήμος Ηλιούπολης ανοίγει την πύλη της σύγχρονης τεχνολογίας στα μεγαλύτε-

ρης ηλικίας άτομα, που δεν έχουν εισάγει στη ζωή τους τις νέες τεχνολογίες, νιώ-

θοντας συχνά ακόμη και δέος γι’ αυτή τη νέα πραγματικότητα.

Πολλοί είναι σήμερα οι ενήλικες που δεν έχουν επαφή με το Internet, και ίσως

δεν γνωρίζουν καν πόσο χρήσιμο μπορεί να είναι στην καθημερινή, κοινωνική και

επαγγελματική τους ζωή.

Έτσι ο Δήμος Ηλιούπολης, είναι ο ένας από τους δύο Δήμους σε όλη την Ελλάδα

-μαζί με το Δήμο Χολαργού- που, σε συνεργασία με την Εθνική Τράπεζα, υλοποι-

εί σε τοπικό επίπεδο το πρόγραμμα «Δείξ’ τους», στο πλαίσιο της γενικότερης

προσπάθειας για τη συμμετοχή των πολιτών στην ψηφιακή εποχή, και την ανάπτυ-

ξη ψηφιακών δεξιοτήτων στις λιγότερο "ευνοημένες" πληθυσμιακές ομάδες.

Πρόκειται για ένα καινοτόμο πρόγραμμα της υπηρεσίας i-bank της Εθνικής Τράπε-

ζας, που σκοπό έχει ν’ απλώσει μια γέφυρα επικοινωνίας ανάμεσα στους περισσό-

τερο εξοικειωμένους με τις νέες τεχνολογίες και εκείνους που, είτε λόγω ηλικίας

είτε λόγω αντικειμενικών συνθηκών, έμειναν μακριά από τα νέα μέσα επικοινω-

νίας και το Internet ειδικότερα.

Οι νέοι εκπαιδευτικοί, που θα

προσφέρουν εθελοντικά τις

υπηρεσίες τους, θα έχουν την

ευκαιρία να ανταποδώσουν

στους μεγαλύτερους με τη δική

τους γνώση, τη γνώση της

τεχνολογίας, την αγάπη και τη

φροντίδα που τους χρωστούν.

Η πρώτη φάση του προγράμματος θα εφαρμοστεί πιλοτικά από τη Δευτέρα,

16/5/11, στο Α΄ ΚΑΠΗ της Ηλιούπολης. Τα μαθήματα θα γίνονται δύο φορές την

εβδομάδα, απογευματινές ώρες, και όλο το πρόγραμμα θα έχει διάρκεια ένα

μήνα. Θα συμμετέχουν σ’ αυτό 20 εθελοντές εκπαιδευτές, οι οποίοι μέσα από ένα

εξειδικευμένο πρόγραμμα φιλικής προσέγγισης στο διαδίκτυο, θα καθοδηγήσουν

20 εκπαιδευόμενους, ηλικίας άνω των 50 ετών, στα πρώτα τους βήματα πλοήγη-

σης στον «μαγικό», αλλά και τόσο χρήσιμο σήμερα, κόσμο του internet.

Π ρ ό γ ρ α μ μ α  " Δ ε ί ξ ’ τ ο υ ς "  

Δ ή μ ο ς  Η λ ι ο ύ π ο λ η ς
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Τι σε κάνει να σηκώνεσαι το πρωί;
Η χαρά της δημιουργίας  και η προσφορά στην οικογένεια
μου.

Η τελευταία φορά που ξέσπασες σε γέλια;
Βρίσκω πάντα  αφορμές για να γελάω καθημερινά, γιατί
παίρνω δύναμη να συνεχίσω.

Η απόλυτη ευτυχία για σένα είναι;
Στιγμές χαράς  με την οικογένεια μου και τους συνανθρώ-
πους μου.

Το βασικό ελάττωμά σου;
Η τελειομανία  μου.

Σε ποια λάθη δείχνεις τη μεγαλύτερη επιείκεια;.
Σε λάθη που  έχουν σκοπό το κοινό όφελος.

Η τελευταία φορά που έκλαψες;
Στον χαμό μικρού παιδιού.

Με ποια ιστορική προσωπικότητα ταυτίζεσαι περισσότερο;
Ανδρέας  Λασκαράτος

Ποιοι είναι οι ήρωές σου σήμερα;
Οι αγωνιστές  της επιβίωσης

Το αγαπημένο σου ταξίδι;
Κεφαλονιά

Οι αγαπημένοι σου συγγραφείς;
Διονύσης Λαγγούσης

Ποια αρετή προτιμάς σε έναν άντρα;
Ειλικρίνεια

Ο αγαπημένος σου σκηνοθέτης;
Θεόδωρος Αγγελόπουλος

Το βιβλίο που σε σημάδεψε;
Το πούσι ήταν μολυβένιο

Ο αγαπημένος σου ζωγράφος;
Μιχάλης Αρφαράς

Ποια θεωρείς ως τη μεγαλύτερη επιτυχία σου;
Δημιουργία σωστής οικογένειας

Για ποιο πράγμα μετανιώνεις περισσότερο;
Για αυτά που πρόσφερα και δεν αναγνωρίστηκαν

Τι απεχθάνεσαι περισσότερο απ’ όλα;
Το τσιγάρο

Ποια είναι η αγαπημένη σου ασχολία;
Ζωγραφική

Ο μεγαλύτερος φόβος σου;
Να διατηρήσω  μία υγιή οικογένεια

Σε ποια περίπτωση επιλέγεις να πεις ψέματα;
Όταν δε θέλω να πληγώσω κάποιον

Πώς θα επιθυμούσες να πεθάνεις;
Στον ύπνο

Εάν συνέβαινε να συναντήσεις το Θεό, τι θα 
ήθελες να σου πει;
Πως έχει μια καλή θέση στον παράδεισο για μένα

Σε ποια πνευματική κατάσταση βρίσκεσαι 
αυτόν τον καιρό;
Προβληματισμός  και ανησυχία

Ποιο είναι το μότο σου;
Οραματισμός και δημιουργία

Ο Στέλιος Μαρουλής απαντά στο Ερωτηματολόγιο του Μ. Προυστ. 

Δ η μ ο τ ι κ ά  Π ρ ό σ ω π α

Ο συντοπίτης Στέλιος Μαρουλής
είναι Πρόεδρος του Συλλόγου 
ΚΑΛΛΙΤΕΧΝΩΝ & ΛΟΓΟΤΕΧΝΩΝ 
«ΤΟ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙ»



Συνεδρίαση Σχολικής Επιτροπής 
Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης 

Στις 12/5 στην αίθουσα του Δημαρχιακού Μεγάρου συνε-
δρίασε το Διοικητικό Συμβούλιο της Σχολικής Επιτροπής Πρω-
τοβάθμιας Εκπαίδευσης, με τα εξής θέματα προς συζήτηση:

1. Συγκρότηση σε σώμα του Διοικητικού Συμβουλίου του
Ν.Π.Δ.Δ. «Σχολική Επιτροπή Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Δήμου
Ηλιούπολης»

2. Ορισμός ενός μέλους του Δ.Σ που θα τελεί χρέη Γραμμα-
τέα και θα τηρεί τα πρακτικά και τις παρουσίες στις συνεδριά-
σεις του Διοικητικού Συμβουλίου

3. Δημιουργία Μητρώου με τα στοιχεία επικοινωνίας των
τακτικών και αναπληρωματικών μελών του Δ.Σ.

4. Ενημέρωση μελών του Δ.Σ από τον Πρόεδρο για θέματα
λειτουργίας του Ν.Π.Δ.Δ.

5. Εξουσιοδότηση του Προέδρου του Δ.Σ να προβεί στην
αγορά των βιβλίων, σφραγίδων κτλ. Που υποχρεούται να τηρεί
το Ν.Π.Δ.Δ.

6. Νομιμοποίηση και εξουσιοδότηση εκπροσώπων του
Ν.Π.Δ.Δ. «Σχολική Επιτροπή Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Δήμου
Ηλιούπολης» προς Τράπεζες, Δ.Ο.Υ., Δικαστικές Αρχές και λοι-
πούς Δημόσιους φορείς, Νομικά και Φυσικά Πρόσωπα

7. Έγκριση έναρξης τραπεζικού λογαριασμού του Ν.Π.Δ.Δ.
«Σχολική Επιτροπή Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Δήμου Ηλιού-
πολης», ορισμός ανώτατου ποσού ανάληψης κτλ. και κίνηση
διαδικασιών

Συνεδρίαση Σχολικής Επιτροπής 
Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης 

Στις 10/5 στην αίθουσα του Δημαρχιακού Μεγάρου θα
συνεδρίασε το Διοικητικό Συμβούλιο της Σχολικής Επιτροπής
Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης, με τα εξής θέματα προς συζή-
τηση:

1. Ορισμός ενός μέλους του Δ.Σ. που θα τελεί χρέη γραμ-
ματέα στις συνεδριάσεις του Διοικητικού Συμβουλίου του
Ν.Π.Δ.Δ.

2. Λήψη απόφασης για μαγνητοφώνηση των συνεδριάσεων
του Δ.Σ. και δημιουργίας ηλεκτρονικού αρχείου πρακτικών

3. Απόφαση για δημιουργία μητρώου με τα στοιχεία επικοι-
νωνίας των τακτικών και αναπληρωματικών μελών του Δ.Σ.

4. Ενημέρωση μελών του Δ.Σ. από τον Πρόεδρο για τη λει-
τουργία του Ν.Π.Δ.Δ.

5. Εξουσιοδότηση του Προέδρου του Δ.Σ. να προβεί στην
αγορά των Βιβλίων, Σφραγίδων κτλ. που υποχρεούται να τηρεί
το Ν.Π.Δ.Δ.

6. Νομιμοποίηση και εξουσιοδότηση εκπροσώπων του
Ν.Π.Δ.Δ. «Σχολική Επιτροπή Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης
Δήμου Ηλιούπολης» προς Τράπεζες, Δ.Ο.Υ., Δικαστικές Αρχές
και λοιπούς Δημόσιους Φορείς, Νομικά και Φυσικά πρόσωπα

7. Εξουσιοδότηση στον Πρόεδρο για την έναρξη τραπεζικού
λογαριασμού του Ν.Π.Δ.Δ. «Σχολική Επιτροπή Δευτεροβάθμιας
Εκπαίδευσης Δήμου Ηλιούπολης», ορισμός ανώτατου ποσού
ανάληψης, κτλ.

ΜΑ+ΟΣ 2011
11

Σ υ ν ε δ ρ ί α σ ε ι ς  Σ χ ο λ ι κ ώ ν  Ε π ι τ ρ ο π ώ ν

Με πρωτοβουλία του Δημάρχου Β. Βαλασόπου-
λου έγινε στις 16/5/11, στο Δημαρχείο της Ηλι-
ούπολης, συνάντηση της Δημοτικής Αρχής με
Περιφερειακούς Συμβούλους της περιοχής μας.
Στη συνάντηση παραβρέθηκαν οι Περιφερειακοί
Σύμβουλοι Ι. Προμπονάς, Αν. Ζαννιάς, Ν.
Ανδρουλάκης, Μ. Βασιλάκης, Λ. Βασιλάκου,
από την παράταξη «Αττική», και Χαρ. Καραθά-
νος, από την παράταξη «Αττική οδός». 

Η σύσκεψη, που έγινε σε κλίμα εποικοδομητι-
κό, με γόνιμη ανταλλαγή απόψεων, είχε σαν

στόχο το συντονισμό των δράσεων για την καλύτερη αξιοποίηση των ΕυρωπαGκών και
Εθνικών πόρων προς όφελος τόσο του Δήμου όσο και της Περιφέρειας. 

Η Δημοτική Αρχή ενημέρωσε τους Συμβούλους για τις ανάγκες και τα προβλήματα της
Ηλιούπολης, και ζήτησε τη στήριξη της Περιφερειακής Αυτοδιοίκησης στην επίλυσή
τους. Οι Περιφερειακοί Σύμβουλοι ανταποκρίθηκαν θετικά στο αίτημα, και δήλωσαν την
πρόθεσή τους για στήριξη των δράσεων και πρωτοβουλιών της Δημοτικής Αρχής και
την ανάπτυξη σχέσεων γόνιμης και αμοιβαίας συνεργασίας.

Συνάντηση Δημάρχου με Περιφερειακούς Συμβούλους 

Στις 4/5/2011 πραγματοποιήθηκαν οι εκλογές για
την ανάδειξη εκπροσώπου εργαζομένων στο Δ.Σ. του
Ν.Π.Δ.Δ. «ΚΕΝΤΡΟ ΑΓΩΓΗΣ, ΦΡΟΝΤΙΔΑΣ ΚΑΙ
ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗΣ ΔΗΜΟΥ ΗΛΙΟΥΠΟΛΗΣ  (Κ.Α.Φ.Α.Δ.ΗΛ.)
ΠΑΥΛΟΣ ΠΕΝΤΑΡΗΣ», καθώς και εκπροσώπου μελών
του πρώην ΚΑΠΗΔΗ. Από τις εκλογές των εργαζομέ-
νων εκλέχθηκε τακτικό μέλος η κ. Βασιλική Καραπά-
νου και αναπληρωματικό μέλος η Μαρία Παντολέων.
Από τις εκλογές των μελών του πρώην ΚΑΠΗΔΗ εκλέ-
χθηκε τακτικό μέλος η Αθηνά Βασάλου και αναπλη-
ρωματικό μέλος ο Κωνσταντίνος ΝικολαOδης.

Γνωστός επιχειρηματίας της πόλης που διατηρεί άρι-
στες σχέσεις με το ΠΑΣΟΚ εποφθαλμιά  το Sport cafe
(Πανόραμα). Σε άτυπες συζητήσεις με συνεργάτες
του Δημάρχου, ο εν λόγω μιλά για επένδυση που θα
κοστίσει χιλιάδες ευρώ. Ωστόσο, θέλει να το μισθώ-
σει κοψοχρονιά, και εκεί είναι που οι συνεργάτες του
Δημάρχου αντιδρούν. Σου λένε «και να σου δώσουμε
το χρυσωρυχείο και να μας πάρουν με τις... πέτρες;»

Η Δημοτική Αρχή ανέλαβε επίσης την υποχρέωση να
επιλυθεί το θέμα της καταβολής των δεδουλευμένων
σε 4 εργαζόμενες στους βρεφονηπιακούς σταθμούς,
οι οποίες είχαν παραχωρηθεί από την εταιρία Παιδα-
γωγικών Μελετών και Εφαρμογών στο πρώην
Ν.Π.Δ.Δ., βάσει σύμβασης μεταξύ των δύο φορέων
που είχε συνάψει η προηγούμενη Διοίκηση.

Για το θέμα του «Κέντρου Πρόληψης Χρήσης Εξαρτη-
σιογόνων Ουσιών», που εδρεύει στο Δήμο, αποφασί-
στηκε στο δημοτικό συμβούλιο η συνέχιση της λει-
τουργίας του, με το ίδιο οικονομικό, διοικητικό και
λειτουργικό καθεστώς, μέχρι τις 30/7/11, οπότε και
λήγει η σύμβαση του Κέντρου με τον ΟΚΑΝΑ, και θα
γίνει η επανεξέταση του θέματος, αφού θα έχουν
διερευνηθεί οι τρόποι και οι δυνατότητες συνέχισης
της λειτουργίας του.

Μια πρώτη συζήτηση και ενημέρωση έγινε και
σχετικά με το αίτημα του Ιδρύματος Γρηγόρης
Λαμπράκης, για την παραχώρηση χώρου στέγασης
των γραφείων του. Η Δημοτική Αρχή επιφυλάχθη-
κε να έρθει σε συνεννόηση με το Μουσείο Εθνι-
κής Αντίστασης, για τη δυνατότητα παραχώρησης
της χρήσης κάποιου χώρου του στο Ίδρυμα και να
επανέλθει επί του θέματος.

Συγκροτήθηκε σε σώμα το νέο ΔΣ της Ένωσης Γονέ-
ων την Παρασκευή 29/4/2011 . Η πρώτη αυτή συνε-
δρίαση φιλοξενήθηκε στα σχολεία , λόγω του γνω-
στού προβλήματος στέγασης που αντιμετωπίζει ο
σύλλογος.  Το νέο ΔΣ συνδυάζει  την εμπειρία και την
γνώση παλαιών στελεχών και τον ενθουσιασμό πολ-
λών νέων προσώπων που εκλέγονται για πρώτη
φορά. Αυτό που με σιγουριά μπορούμε να πούμε
είναι ότι η ένωση θα καταβάλλει προσπάθεια να βρί-
σκεται κοντά στους γονείς τους συλλόγους και τους
μαθητές.Ευχόμαστε κάθε επιτυχία στο έργο τους ,
κάθε στόχος που θα πετυχαίνει η ένωση και κάθε
πρόβλημα που θα λύνει θα είναι κέρδος για τα σχο-
λεία και τα παιδιά μας.

Με λαμπρότητα πραγματοποιήθηκε, στις 4/5 ο εορ-
τασμός της μνήμης των Αγίων Τιμόθεου & Μαύρας
στον ομώνυμο Ιερό Ναό της πόλης μας. Πλήθος
πιστών συμμετείχε σε όλες τις λατρευτικές εκδηλώ-
σεις. Ο Εσπερινός της παραμονής και η Θεία Λειτουρ-
γία τελέστηκαν προεξάρχοντος του Επισκόπου Θερ-
μοπυλών, κ. Ιωάννη, ενώ της Λιτάνευσης της Ιεράς
Εικόνας, καθώς και των Τιμίων Λειψάνων προέστη ο
Μητροπολίτης Άκρας, κ. Γεώργιος. Παρόντες στη
Λιτανεία ήταν ο Δήμαρχος, Β. Βαλασόπουλος, ο Γ.
Αναγνώστου ο Θ. Γεωργάκης (πρώην Δήμαρχος), ο Δ.
ΜωραOτης,(επικεφαλής της “Δημοτικής Ανατροπής
ΝΕΑ ΠΟΡΕΙΑ”),  Αντιδήμαρχοι και Δημοτικοί Σύμβου-
λοι της πόλης μας. Επίσης, στις 5/5 πραγματοποιήθη-
κε Εθελοντική Αιμοδοσία στον Ιερό Ναό Αγίων Τιμό-
θεου & Μαύρας.

Ε ι δ ή σ ε ι ς



Δεν υπάρχουν λεφτά δηλώνει ο
Δήμαρχος. Ο... Βασιλάκης ΚαNλας της
Ηλιούπολης. 

Για το ότι περιμένουμε να εφαρμόσει
τον αντικαπνιστικό νόμο ο αντιδή-
μαρχος Σεφτελής, τι να πεις; Σαν να
ελπίζεις να τετραγωνίσει τον κύκλο η
Άντζελα Δημητρίου. 

Ο Πανταζόπουλος, πρώτα διαφώνησε
με τον προ5πολογισμό του δήμου,
μετά κατήγγειλε ορισμένα άρθρα
του, και στο τέλος τον ψήφισε. Ά ρε
Βλαχάκη, Δάσκαλε! Πως τους παίρ-
νεις έτσι στο... λαιμό σου!

Ξεκίνησαν τα γλέντια στην παράταξη
του Γ. Αναγνώστου. Ο Τ. Κωνσταντέας
ανακοίνωσε σχεδόν την υποψηφιότη-
τα του για πρόεδρος. Πληροφορίες
αναφέρουν πως και ο δημοτικός σύμ-
βουλος, Π. Γιαννόπουλος έκανε το
ίδιο λίγες ημέρες αργότερα.

Όσο για τον Κωνσταντέα, θεωρώ ότι
είναι άστοχη η ενέργεια, καθώς στο
παρελθόν έχει υπάρξει πρόεδρος της
παράταξης και κατετάγη τρίτος στις
εκλογές, με δεύτερο τον τότε αντάρ-
τη Δελαπόρτα. Ποιο είναι το νόημα να
επιστρέψει ξανά από αυτήν την θέση;
Άλλαξε κάτι; Όσο για τον δεύτερο
Καππαδόκη Γιαννόπουλο, ναι, μπορεί
να είναι η σειρά του ως επετηρίδα

αλλά άργησε πολύ πλέον και... ηλι-
κιακά δεν τον παίρνει. Αναμένουμε τι
θα κάνει ο Ευστάθιου ο τρίτος της
παρέας, που περιμένει... περιμένει...
Τι περιμένει;

Πολλά μπορούμε να καταμαρτυρή-
σουμε στον Αναγνώστου, αλλά αν
δεν ήταν εκείνος, ο Γεωργάκης ακόμη
θα ήταν δήμαρχος Ηλιούπολης. Ο
Αναγνώστου ήταν εκείνος που ένωσε
την κατακερματισμένη και looser
συντηρητική παράταξη, και όχι μόνο
την ένωσε αλλά την έκανε και δημο-
τική αρχή.

Σήμερα, ποιος μπορεί να χτυπήσει
στα ίσια, σε λόγο και πρόγραμμα, τον
Βαλασόπουλο, εφόσον τα δυο κόμ-
ματα έχουν ακριβώς την ίδια πολιτι-
κή; Δυστυχώς δεν υπάρχει καμία διά-
κριση ιδεών και προγράμματος στους
δυο συνδυασμούς!

Πρόταση Κύριοι της ΝΔ: Αν θέλετε
πραγματικά να δείτε ξανά εξουσία
στην Ηλιούπολη, βαλτέ πρόεδρο τον
Δ. ΜωραNτη. Είναι ο μόνος που μπορεί
να χτυπήσει στα ίσια τον Δήμαρχο και
αυτό το γνωρίζει ο Βαλασόπουλος. 

...και μπορεί να τον αποκαθηλώσει,
γιατί έχει διαφορετικό λόγο και ιδέες,
πέρα από την άφθαρτη και φρέσκια
παρουσία που κομίζει. ΠΛΑΚΑ ΚΑΝΩ

ΚΥΡΙΟΙ. ΜΗΝ ΤΟ ΠΑΡΕΤΕ ΣΤΑ ΣΟΒΑΡΑ!!!

Ο Δήμαρχος έδωσε την πρώτη εφ’ όλης
της ύλης συνέντευξη του σε μια διαδη-
μοτική εφημερίδα που βγαίνει σε 11
δήμους. Αγνόησε τις τοπικές Ηλιουπο-
λίτικες εφημερίδες,«Η ΘΕΣΗ», «Έντυπη
Έκδοση» και «Ευ-Ήλιος» όπως και τα
τοπικά Ηλεκτρονικά μέσα ωσάν λες και
δεν υπάρχουν. Μπράβο Δήμαρχε! Συνέ-
χισε να δείχνεις ότι σε ενδιαφέρει έτσι η
τοπική κοινωνία! Μετά, θα έχεις παρά-
πονα ότι δεν προβάλλουν το έργο σου.
Ποιο έργο δηλαδή...

Νέο πλήγμα για την Τσατσούλη. Το
μόντελινγκ δεν ανήκει πλέον στα
βαρέα και ανθυγιεινά επαγγέλματα.
Βάσανα που έχει η ομορφιά.

Με εκείνα τα περί 20% που θα παραχω-
ρούσαν οι κύριοι της δημοτικής αρχής
από το μισθό τους  στο πλαίσιο της νέας
και αλληλέγγυας πολιτικής που θέλει
να ασκήσει η νέα διοίκηση τι απέγινε;
Ρωτάμε και ξαναρωτάμε αλλά απάντη-
ση δεν παίρνουμε. Τι γίνεται Δήμαρχε;

Ο Δ. ΜωραNτης δήλωσε πως η απουσία
μας, προς ώρας, μπορεί να είναι πιο
χρήσιμη από την παρουσία μας στο
δημοτικό συμβούλιο. Κύριε ΜωραNτη,
και οι άλλοι που βρίσκονται στο Δ.Σ.
είναι... σαν να μην βρίσκονται.

Δ η μ ο τ ι κ ά  Π α ρ α λ ε ι π ό μ ε ν α Γράφει ο Σκωπτικός
srevithis@gmail.com

ΑΣΦΑΛΙΖΟΝΤΑΙ 
ΣΥΡΡΟΜΕΝΕΣ ΠΟΡΤΕΣ
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